

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S23/24 - 053

FUN 識香港

敬啟者：學校公民與社會發展科為培養學生成為有識見和負責任的公民，購買了網上自學平台「FUN 識香港」。電子學習平台包含全港十八區超過 400 個大小古蹟的資訊，每個古蹟都設有學習頁面，介紹有關該古蹟的歷史故事。學生可以親臨現場，記錄自己的蹤跡，也可以透過虛擬實境技術進行遙距遊覽。

透過「FUN 識香港」電子學習平台既能鞏固學生在公民與社會發展科的所學，亦能更深入地了解香港自古以來與中國密不可分的歷史文物和文化。這樣的學習經驗有助於加強學生對香港社會的認識，同時培養對國家的身份認同感。

公民與社會發展科科任老師將指導學生使用電子學習平台，並制定科本自學計劃，要求學生善用「FUN 識香港」電子學習平台自學。學生需要：

每星期	課餘時間完成至少 5 個古蹟的問答题目 (備註：只需參閱每個古蹟學習頁面的資料，回應一道簡易的選擇題，無需親身前往古蹟)
每個月	課餘時間到訪 1 個古蹟的現場參觀 (備註：學校附近已有 5 個參觀點可供選擇)
長假期	參閱相關的學校假期功課通告

有關「FUN 識香港」電子學習平台的介紹，可參閱供應商提供的介紹短片：https://www.youtube.com/watch?v=Ap-kgm_ZsXk。如有查詢，請致電 23800241 與公民與社會發展科洪嘉儀老師聯絡。

此致
各位家長

2023 年 12 月 12 日



校長 招祥麒博士

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no.: S23/24-053

12 December 2023

To: Parents

FUN Find HK

The school has purchased an online self-learning platform called "FUN Find HK" for the Citizenship and Social Development (CSD) subject to cultivate students as knowledgeable and responsible citizens. This e-learning platform includes information on over 400 historical sites in all districts of Hong Kong. A learning page is design for each moment to tell its historical story. Students can visit the sites and check-in physically, as well as engaging in remote explorations through virtual reality(VR) technology.

Through this electronic learning platform, students can not only reinforce what they have learned in the CSD subject but also gain a deeper understanding of the intertwined historical artifacts and cultural heritage between Hong Kong and China since ancient times. Such learning experiences contribute to strengthening students' awareness of Hong Kong society while also fostering their sense of national identity.

The CSD teachers will guide students on using this electronic learning platform and create a self-study plan for the subject. Students are required to make good use of the "FUN Find HK" platform for self-learning. The students will need to:

Every week	Complete at least 5 questionnaires related to different historical sites each week during their free time outside of class. (Note: Each learning page of the historical sites contains a simple multiple-choice question. Students are not required to visit the sites physically.)
Every month	Visit one historical site and check-in at the site each month during their free time outside of class. (Note: There are already 5 check-in points near the school for students to choose from.)
During long holiday	Please refer to the school notice regarding the relevant holiday assignments.

For more information about the "FUN Find HK" electronic learning platform, please refer to the introduction video provided by the supplier: https://www.youtube.com/watch?v=Ap-kgm_ZsXk. If you have any inquiries, please contact Ms. Hung Ka Yee at 2380 0241, the teacher in charge of the CSD subject.

Thank you very much for your attention.



Chiu Cheung Ki

Dr. CHIU Cheung Ki

Principal